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Kommentarer til mødereferat fra H/F Lille Nok 

 

 

Det er vigtigt for mig at få med, hvad jeg også påpegede på stedet, at det her 
ikke er samarbejde.  
I pegede ud hvad I mente kunne overleve indenfor en grænse på ca. 3 meter. 
Længere inde ville træerne dø. 
Og I ville under ingen omstændigheder ændre noget ved de planer og tegninger 
I har lavet. 
Som sagt - information til os, der ingen indlydelse fik. 
 
 

Hilsen Bente Søborg Bahnsen. 
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